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ΤΟ ΠΟΡΙΣΜΑ

Εγγραφο-«βόμβα» από τον κ. Κρουσταλάκη
Ζήτησε τη σύγκληση τηε Ολομέλειας τον Συμβουλίου Εφετών για τις μετοχές-«φοΰσκες» και για το ρωσικό Λόττο
Εγγραφο που προσφέρεται για ποικίλες εκτιμήσεις 
και σχόλια με τη θέση ότι εφέτηε ■ ανακριτής οφείλει 
να ερευνήσει το βάθος και ns προεκτάσεις δύο υπο
θέσεων απέστειλε ο Εισαγγελέας του Αρείου Πάγου κ. 
Ευ. Κρουσταλάκης, Ζητώντας npos τούτο τη σύγκληση 
της Ολομέλειας των εφετών. Η ενέργεια Κρουσταλά
κη λίγες ημέρες προτού αποχωρήσει από το δικαστι
κό σώμα λόγω συμπλήρωσης του ορίου ηλικίας και 

ενώ οι υποθέσεις για ns οποίεε Ζητείται η σύγκληση 
Tns Ολομέλειας ευρίσκονται σε διαφορετικά στάδια 
δικαστικής ερεύνη5 έπεσε ως κεραυν05 εν αιθρία προ- 
καλώνταε σοκ στη Δικαιοσύνη και έκπληΕη στην κυ
βέρνηση η οποία τον επέλεΕε για τη θέση του Εισαγ
γελέαν του Αρείου Πάγου αλλά και αναμενόμενες ανα- 
ταράΕεις στο πολιτικό σκηνικό. Ο Εισαγγελέας του 
Ανωτάτου Δικαστηρίου, αΕιολογώντα5 o>s «ιδιαιτέρως 

σοβαρή» την υπόθεση με πρωταγωνίστρια την ανα- 
κρίτρια κυρία Κωνσταντίνα Μπουρμπούλια που είχε 
χειριστεί ns ανακρίσεις για το Χρηματιστήριο (μετο- 
χές-«φούσκες») και καταλογίΖοντάς Tns βαρύτατα αδι
κήματα, Ζήτησε τη σύγκληση Tns Ολομέλειας και τον 
ορισμό εφέτη που θα αναλάβει ns ανακρίσεν, αΕιο- 
λογώντα5 το περιεχόμενο του πορίσματος του εισαγ
γελέα που έκανε την έρευνα, του κ. Γ. Κολιοκώστα.

ΡΕΠΟΡΤΑΖ __
ΙΩΑΝΝΑ MANAHOV

Βεβαίως, η κίνηση Κρουστα
λάκη που αφορά τη συμπε
ριφορά μιας δικαστικής λει

τουργού, εναντίον ms onoias 
ακόμη δεν υπάρ
χει ποινική δίωΕη, 
ουσιαστικά θα φέ
ρει και πάλι στο 
προσκήνιο tous δικαστικούς χει
ρισμούς για το Χρηματιστήριο 
που είχαν απασχολήσει τη Δι
καιοσύνη και ορισμένες από αυ· 
Tis ns υποθέσεις ευρίσκονται σε 
εκκρεμοδικία.

Μάλιστα για την κυρία Μπουρ
μπούλια ο Εισαγγελέαε του Αρεί
ου Πάγου θεωρεί ότι «πιθανολο
γείται η τέλεση αξιοποίνων πρά
ξεων» ns οποίες και παραθέτει: 
αποσιώπηση λόγω εΕαίρεσπ5, 
παράβαση καθήκοντος, άμεση 
συνέργεια σε απόπειρα εκβίασης 
και δωροληψία.

Σύμφωνα με το πόρισμα, δεν 
προκύπτει σαφώ5 η δωροληψία 
για την ανακρίτρια αλλά εμμέσως 
υπάρχουν στοιχεία που οδηγούν 
σε αυτή την αΕιολόγηση την οποία 
και αποδέχεται και ο Εισαγγελέ- 
as του Ανωτάτου Δικαστηρίου.

Η Ολομέλεια των εφετών που 
θα συγκληθεί μετά το έγγραφο 
Κρουσταλάκη ουσιαστικά θα κά
νει δύο πράγματα: πρώτα θα 
αποφασίσει αν θα ασκηθεί ποι
νική δίωΕη κατά 
ms ανακρίτριας 
και στη συνέχεια 
θα ορίσει εφέτη - 
ανακριτή. Θα 
ασχοληθεί με τα 
έργα και ns ημέ
ρες τη$ ανακρί- 
Tpias δίχω5 ου- 
δείς να μπορεί με 
ακρίβεια να 
προσδιορίσει την 
τροπή που θα πά
ρει η ανάκριση 
και το βάθοε στο 
οποίο θα κινηθεί. 
Πάντως δικαστι- 
κέε πηγέε εξέ
φραξαν επιφυλά
ξεις για το αν η 
υπόθεση μιας 
ποινικά κολάσι- 
pns συμπεριφο- 
p0s δικαστικού λειτουργού αρ
κεί για να δικαιολογηθεί η σύ
γκληση ms Ολομέλεια5 των εφε
τών, η οποία έχει κινηθεί ως δια
δικασία σε σημαντικές υποθέ
σει, όπω3 η τρομοκρατία, το 
σκάνδαλο Κοσκωτά και λοιπά.

Σημειωτέον ότι τον ορισμό 
εφέτη για us ανακρίσεις στην 
υπόθεση του Χρηματιστηρίου εί
χε Ζητήσει προ ημερών am Βου
λή ο επίημο5 πρόεδρο5 ms Νέας 
Δημοκρατίας κ. Κ. Μητσοτάκης 
και είχε μάλιστα ασκήσει δριμύ- 
Tam κριτική στην κυβέρνηση και 
προσωπικά στον Πρωθυπουργό 
για να λάβει την απάντηση από 
τον κ. Φιλ. Πετσάλνικο ότι «ασκεί 
προσωπικά ωμή πίεση στους δι

Ο Εισαγγελέα5 
του Ανωτάτου 
Δικαστηρίου 

_αξιολόγησε 
cos «ιδιαιτέραν 

σοβαρή» 
την υπόθεση με 
πρωταγωνίστρια 
την ανακρίτρια 

_και διατυπώνει 
κατηγορίε5 

εναντίον της

καστές και έητεί παρέμβαση στο 
έργο της Δικαιοσύνης».

Ο κ. Μητσοτάκης, μιλώ vias στο 
πλαίσιο συΖήτησης νομοσχεδίου 

για τη Δικαιοσύνη, 
είχε επαναφέρει μετ' 
επιτάσεω5 την πρό
τασή τούγια ορισμό 

εφέτη - ανακριτή eras υποθέσει 
του Χρηματιστηρίου, πρόταση 
που είχε διατυπώσει και οτο πα
ρελθόν.

Δικαστικοί κύκλοι δήλωναν έκ
πληκτοι πώ$ η αντιπολιτευτική διά
θεση του επιτίμου προέδρου βρή
κε πρόσφορο έδαφος για ανάλο
γες δικαστικές ενέργειες, ενώ σχε
τικά με τα σενάρια περί επανεΕέ- 
Taons όλων των υποθέσεων για 
το Χρηματιστήριο από τη Δικαιο
σύνη γινόταν σαφές από αρμό
διες δικαστικές πηγές ότι δεν ισχύ
ουν pias και η Ολομέλεια θα ασχο
ληθεί - αυτό Ζητεί ο κ. Κρουστα
λάκης - μόνο με τα πεπραγμένα 
ms ανακρίτριας, η οποία καλείται 
εντ05 τριών ημερών και σε γρα
πτές εΕηγήσεφ από τον Εισαγγε
λέα του Αρείου Πάγου για να ms 
ασκηθεί και πειθαρχική δίωΕη.

Αλλωστε το πόρισμα Κολιο
κώστα, λεπτομερέστατο - το πε
ριεχόμενό του δημοσιεύθηκε στο 
«Βήμα της Κυριακής» - το οποίο 
επικαλείται ο Εισαγγελέας του 

Αρείου Πάγου 
αναφέρεται μόνο 
στη συμπεριφο
ρά της κυρίας 
Μπουρμπούλια, η 
οποία με δηλώ
σεις της είχε αρ- 
νηθεί ότι η σχέση 
ms με δικηγόρο 
διαδίκου, την 
οποία και παρα
δέχεται, την επη
ρέασε στην 
άσκηση των κα
θηκόντων ms.

Πέραν όμω5 
της υποθέσεως 
Μπουρμπούλια, ο 
Εισαγγελέας του 
Αρείου Πάγου με 

.άλλο έγγραφό 
του Ζήτησε τη σύ
γκληση της Ολο

μέλειας για ορισμό εφέτη ■ ανα
κριτή και για τις υποθέσεις που 
αφορούν τον κ. Σωκράτη Κόκκα- 
λη, οι οποίες ευρίσκονται σε δι
καστική εκκρεμότητα, δηλαδή στα 
χέρια αρμόδιου εισαγγελέα εφε
τών ο οποίος αναμένεται να προ
τείνει σχετικά στο δικαστικό συμ
βούλιο (το συμβούλιο των εφε
τών). Συγκεκριμένα ο κ. Κρου- 
σταλάκης με το έγγραφό του Ζη
τεί ουσιαστικά να γίνει εΕ αρχής 
η ανάκριση από εφέτη για όλες 
τις υποθέσεις που είχαν απασχο
λήσει ήδη τη Δικαιοσύνη και εί
χαν αρχειοθετηθεί από τον ανα
κριτή κ. Γ. Πουρνάρα.

Οι υποθέσεις αυτές τώρα βρί
σκονται στα χέρια της εισαγγελέ-

Ο Εισαγγελέαβ του Αρτίου Πάγου κ. Ευ. Κρουσταλάκης με έγγραφο 
που απέστειλε ζητεί τη σύγκληση της Ολομέλειας των εφετών

ως κυρίας Φανής Κοντοθανάση η 
οποία αναμένεται να προτείνει 
σχετικά στο συμβούλιο εφετών.

Δικασπκοί κύκλοι σχεπκά με το 
έγγραφο Κρουσταλάκη για την κί
νηση της διαδικασίας για σύ
γκληση της Ολομέλειας και ορι
σμό εφέτη για τις υποθέσεις Κόκ- 
καλή (εκτός από τα παλιά που εί
χαν ερευνηθεί από τον εισαγγε
λέα Δ. Παπαγγελόπουλο, στη συ
νέχεια στην ανάκριση τις χειρί
στηκε ο κ. Πουρνάρας μαΰ με πρό
σφατη μήνυση που είχε υποβάλει 
το Εθνικό Ιδρυμα Αθλημάτων ms 
Ρωσίας κατά του κ. Κόκκαλη για το 
ροχτικό Λόττο) δήλωναν ότι η ενέρ- 
γεια Κρουσταλάκη «ενδεχομένως 
να γίνεται με τόση χρονική κα

θυστέρηση που να εκφεύγει των 
ορίων της νομιμότητας», υπο
γραμμίζοντας ότι «δεν είναι σύν
νομο μια υπόθεση για την οποία 
έχει ολοκληρωθεί η ανάκριση και 
ευρίσκεται στο στάδιο της προ- 
τάσεως εισαγγελέως προς το συμ
βούλιο των εφετών να απσιελέσει 
αντικείμενο νέων ανακρίσεων 
από εφέτη ■ ανακριτή αυτή τη 
φορά».

Η Ολομέλεια, για να πούμε και 
δυο λόγια για τη διαδικασία, συ
γκαλείται από»τον προϊστάμενο 
του Εφετείου Αθηνών, που είναι ο 
κ. Παπαδάκη5, μέσα σε είκοσι ημέ
ρες από την υποβολή του αιτήμα- 
toskgi αποφασίΖει ποιοι δικαστές 
θα αναλάβουν xis ανακρίσεις.

Itos ανπδρά και 
π σχεδιάζει 
η κυβέρνηση

Η ΚΥΒΕΡΝΗΣΗ απέφυγε χθες να 
τοποθετηθεί επί ms απόφασης 
του εισαγγελέα του Αρείου Πάγου 

κ. Ευ. Κρουσταλάκη να Ζητήσει τη 
σύγκληση της Ολομέλειας του Συμ
βουλίου Εφετών για το Ζήτημα του 
Χρηματιστηρίου και του ρωσικού 
Λόπο. Ο κυβερνητικός εκπρόσω- 
nos κ. Χρ. Πρωτόπαπας όταν ρω
τήθηκε από «Το Βήμα», αν υπήρΕε 
οποιαδήποτε αντίδραση της κυβέρ
νησης, απάντησε ότι «μέχρι στιγ
μής δεν υπάρχει καμία αντίδρα
ση». Ακριβώς την ίδια απάντηση 
έδωσε και ο κ. Τηλ. Χυτήρης, ο 
οποίος συνοδεύει τον Πρωθυπουρ
γό στις επισκέψεις του στις ευρω
παϊκές πρωτεύουσες.

Πληροφορίες, ωστόσο, του «Βή
ματος» επιμένουν ότι το Ζήτημα που 
προέκυψε θα εΕετασθεί σήμερα σε 
σύσκεψη κυβερνητικών παραγό
ντων, υπό τον γενικό γραμματέα του 
Υπουργικού Συμβουλίου και Σ. Κο- 
σμίδη, ώστε σεσυνεργασίαμετον 
πρωθυπουργό κ. Κ. Σημίτη (που 
χθες βράδυ βρισκόταν ous Βρυξέλ
λες) να αποφασισθεί με ποιον τρό
πο θα υπάρΕει αντίδραση της κυ
βέρνησης.

Κυβερνητικοί κύκλοι, εν τούτοις, 
εΕέφραΖαν npos «Το Βήμα» την έκ- 
πληΕή τους για την τροπή που έχει 
πάρει η υπόθεση και μάλιστα λίγες 
μόνον ημέρες πριν από τη συΖήτη- 
ση στη Βουλή για τη σύσταση ή όχι 
εΕεταστικής επιτροπής για το Χρη
ματιστήριο υπενθύμιΖαν την προ 
ημερών αιφνίδια παρέμβαση του κ. 
Κ. Μητσοτάκη στη Βουλή, που απαί
τησε από τον υπουργό Δικαιοσύνης 
κ. Φ. Πετσάλνικο «να συγκληθεΙ 
επιτέλους η ολομέλεια του Συμβου
λίου Εφετών για να ασχοληθεί με 
την υπόθεση του Χρηματιστηρίου», 
δήλωση την οποία οι ίδιοι κυβερνη
τικοί κύκλοι τη χαρακτήριζαν χθες 
«περίεργη ως προς τον χρόνο που 
διατυπώθηκε από τον επίτιμο πρό
εδρο της ΝΔ» και διερωτήθηκαν:

«Πώς είναι δυνατόν να πακετά- 
ρονται δύο υποθέσεις άσχετες με
ταξύ τους: Τι σχέση μπορεί να έχει 
το Χρηματιστήριο με τις κατηγορίες, 
περί Λόττο, μιας ρωσικής αθλητι
κής ομοσπονδίας αμφιβόλου υπο- 
στάσεως. Πώς, αλήθεια, συνδέονται 
αυτές οι δύο υποθέσεις και μάλιστα 
η δεύτερη για την οποία εκκρεμεί η 
κύρια ανάκριση: Πώς είναι δυνα
τόν να συνδεθεί η όποια υπόθεση 
του Χρηματιστηρίου με κατασκο
πείες κτλ, για τις οποίες απεφάνθη 
η ελληνική Δικαιοσύνη, Οσον αφο
ρά την υπόθεση της ανακρίτριας 
Κωνσταντίνας Μπορμπούλιας αφο
ρά την ίδια και τη Δικαιοσύνη».

Ν. Χλχαποπουλοχ


